

FALKEN
TIRES

\$80*
REBATE

ON A SET OF TOUGH TRUCK TIRES



\$60*
REBATE

**ON A SET OF DEPENDABLE
WINTER TIRES**



* Receive a cheque by mail up to \$80 (CAD) with the purchase of (4) **ESPIA EPZ II, ESPIA EPZ II SUV, EUROWINTER HS449, WILDPEAK A/T3W, WILDPEAK M/T**. * Offer valid 10/01/2018 - 12/15/2018.

FALKEN TIRES		004006
		12/15/2018
PAY TO THE ORDER OF	JOHN SMITH	\$ 80.00
*** Eighty Dollars and Zero Cents ***		DOLLARS
Memo: \$80 Rebate for (4) Falken Tires		
iF 000000iF 0000000000 0000000000iF		

Our online rebate form is available at:
www.rapid-rebates.com/light-truck-and-winter-lineup-rebate-CAN

Offer valid between October 1, 2018 and December 15, 2018. Requests must be postmarked by January 15, 2019. Offer valid in Canada only. Void where taxed, restricted, or prohibited. PO boxes will not be paid. A purchase of four qualifying Falken Tires has a redemption value of up to a \$80 Falken Tires cheque. **Allow eight to ten weeks after mailing for delivery of your cheque.** Submissions by clubs or organizations will not be honored or returned. Limit one offer form per envelope and three offers per name/household/address. Resellers of FALKEN TIRE products are excluded. FALKEN TIRES reserves the right to confirmation of identification. Fraudulent submissions could result in prosecution by the Canadian Post. Must be 18 years or older to qualify for rebate. To check the status of your rebate, please call: 1-800-667-7582 or visit our website at: www.rapid-rebates.com.



LIGHT TRUCK AND WINTER TIRE LINEUP REBATE

**Receive a cheque by mail up to \$80(CAD) with the purchase of
(4) ESPIA EPZ II, ESPIA EPZ II SUV, EUROWINTER HS449,
WILDPEAK A/T3W, WILDPEAK M/T, OR RUBITREK A/T TIRES.**

- ▶ **BUY 4 QUALIFYING FALKEN TIRES** between October 1, 2018 and December 15, 2018, mail in this completed form and a copy of your receipt, or apply online at:
www.rapid-rebates.com/light-truck-and-winter-tire-lineup-rebate-CAN
- ▶ **INCLUDE THE ORIGINAL STORE RECEIPT SHOWING THE PURCHASE OF:**
(4) ESPIA EPZ II, ESPIA EPZ II SUV, EUROWINTER HS449, WILDPEAK A/T3W,
WILDPEAK M/T, or RUBITREK A/T.

Offer valid between October 1, 2018 and December 15, 2018. Requests must be postmarked by January 15, 2019. Offer valid in Canada only. Void where taxed, restricted, or prohibited. PO boxes will not be paid. A purchase of four qualifying Falken Tires has a redemption value of up to a \$80 Falken Tires cheque. **Allow eight to ten weeks after mailing for delivery of your cheque.** Submissions by clubs or organizations will not be honored or returned. Limit one offer form per envelope and three offers per name/household/address. Resellers of FALKEN TIRE products are excluded. FALKEN TIRES reserves the right to confirmation of identification. Fraudulent submissions could result in prosecution by the Canadian Post. Must be 18 years or older to qualify for rebate. To check the status of your rebate, please call: 1-800-667-7582 or visit our website at: www.rapid-rebates.com.

PLEASE FILL OUT COMPLETELY

NAME _____ PHONE _____
First Last

ADDRESS _____
Street City

Province _____ Postal Code _____ EMAIL _____
Please provide your e-mail address to have rebate tracking information sent to you.

CIRCLE ALL THAT APPLY:

1. Age: 16-20 21-24 25-34 35-44 45-54 55-64 65+

2. Gender: M or F

3. How did you first hear about the rebate?

TV Magazine Email Retailer's Website

Manufacturer's Website In-Store Other _____

6. Which sports/motorsports do you watch in a regular basis?

Supercross Formula Drift NASCAR

ALMS College Football NFL

MLB NBA Other

☐ Yes, please send me future coupons and offers from Falken Tire.

4. What attributes were IMPORTANT factors when purchasing your tires?

Tire Life Tire Performance Retailer Tire Brand

Tire Price Fuel Efficiency Rebate

PRODUCT PURCHASED:

- ☐ I purchased 4 ESPIA EPZ II Tires (\$60Rebate)
☐ I purchased 4 ESPIA EPZ II SUV Tires (\$60Rebate)
☐ I purchased 4 EUROWINTER HS449 Tires (\$60Rebate)
☐ I purchased 4 WILDPEAK A/T3W Tires (\$80Rebate)
☐ I purchased 4 WILDPEAK M/T Tires (\$80Rebate)
☐ I purchased 4 RUBITREK A/T Tires (\$80Rebate)

5. How many vehicles are in your household?

1 2 3 4 5+

MAIL TO:

Falken Light Truck and Winter Tire Lineup Rebate
Dept. # FT18-5019
PO Box 1212
Fonthill, ON L0S 1E0

FALKEN
TIRES

FALKEN
TIRES

REMISE DE

80* \$

**SUR UN ENSEMBLE DE PNEUS
ROBUSTES POUR CAMION**

**WILDPEAK
AT3W**

**WILDPEAK
M/T**

REMISE DE

60* \$

**SUR UN ENSEMBLE DE PNEUS
D'HIVER FIABLES**

**ESPIA
EPZ II**

**ESPIA
EPZ II SUV**

**EUROWINTER
HS449**

* Recevez un chèque par la poste de jusqu'à 80 \$ (CAN) à l'achat de quatre (4) pneus **ESPIA EPZ II**, **ESPIA EPZ II SUV**, **EUROWINTER HS449**, **WILDPEAK AT3W**, **WILDPEAK M/T**. * Offre valide du 1^{er} octobre au 15 décembre.

FALKEN TIRES		004006
		12/15/2018
PAY TO THE ORDER OF	JOHN SMITH	\$ 80.00
*** Eighty Dollars and Zero Cents ***		DOLLARS
Memo: \$80 Rebate for (4) Falken Tires		
i! 000000i! 0000000000: 0000000000i!		

Le formulaire de remise en ligne est accessible au :
www.rapid-rebates.com/light-truck-and-winter-lineup-rebate-CAN

Offre valide du 1^{er} octobre 2018 au 15 décembre 2018. Les demandes doivent être affranchies avant le 15 janvier 2019. Offre valide au Canada seulement. L'offre est nulle si soumise à des taxes, des restrictions ou des interdictions applicables. Les chèques ne seront pas expédiés à des boîtes postales. Un achat de quatre pneus Falken admissibles correspond à une valeur d'échange de 80 \$ (chèque de Falken Tires). Prévoyez un délai de huit à dix semaines après l'envoi postal pour la réception de votre chèque. Les demandes déposées par des clubs ou des organisations ne seront ni honorées ni retournées. L'offre se limite à un formulaire par enveloppe et à trois demandes par nom, ménage et adresse. Les revendeurs des produits FALKEN TIRES sont exclus. FALKEN TIRES se réserve le droit d'exiger une confirmation d'identité. Les demandes frauduleuses pourraient entraîner des poursuites de la part de Postes Canada. Vous devez être âgé de 18 ans ou plus pour avoir droit à la remise. Pour vérifier l'état de traitement de votre remise, veuillez appeler au: 1-800-667-7582 ou visitez le site www.rapid-rebates.com.



REMISE SUR NOS GAMMES DE PNEUS D'HIVER ET DE CAMIONNETTES

Recevez un chèque par la poste de jusqu'à **80\$ (CAN)** à l'achat de quatre (4) pneus Falken Tires.

Offre valide du 1^{er} octobre au 15 décembre 2018

- ▶ **ACHETEZ 4 PNEUS FALKEN TIRES** admissibles entre le 1^{er} octobre 2018 et le 15 décembre 2018, postez ce formulaire dûment rempli et une copie de votre reçu, ou présentez votre demande en ligne à l'adresse suivante: www.rapid-rebates.com/light-truck-and-winter-tire-rebate-CAN
- ▶ **ENVOYEZ VOTRE REÇU ORIGINAL PROUVANT L'ACHAT DES PNEUS:**
(4) ESPIA EPZ II, ESPIA EPZ II SUV, EUROWINTER HS449, WILDPEAK A/T3W, WILDPEAK M/T ou RUBITREK A/T.

***Modalité: Offre valide du 1^{er} octobre 2018 au 15 décembre 2018. Les demandes doivent être déposées avant le 15 janvier 2019.** Offre valide au Canada seulement. L'offre est nulle si soumise à des taxes, des restrictions ou des interdictions applicables. Les chèques ne seront pas expédiés à des boîtes postales. Un achat de quatre pneus Falken admissibles correspond à une valeur d'échange de 80 \$ (chèque de Falken Tires). **Prévoir un délai de huit à dix semaines après l'envoi postal pour la réception du chèque.** Les demandes déposées par des clubs ou des organisations ne seront ni honorées ni retournées. L'offre se limite à un formulaire par enveloppe et à trois demandes par nom, ménage et adresse. Les revendeurs des produits FALKEN TIRES sont exclus. FALKEN TIRES se réserve le droit d'exiger une confirmation d'identité. Les demandes frauduleuses pourraient entraîner des poursuites de la part de Postes Canada. Vous devez être âgé de 18 ans ou plus pour avoir droit à la remise. Pour vérifier l'état de traitement de votre remise, veuillez appeler au: 1-800-667-7582 ou visitez le site www.rapid-rebates.com.

L'offre est nulle si interdite, taxée ou restreinte par la loi. ©2018 FALKEN TIRES

VEUILLEZ REMPLIR AU COMPLET

NOM _____ **TELEPHONE** _____
Prénom Nom de famille

ADRESSE POSTALE _____
Rue Ville

Province Code Postal **COURRIEL** _____
Veillez fournir votre courriel pour recevoir le statut de votre demande.

ENCERCLEZ TOUT CE QUI S'APPLIQUE:

1. **Âge :** 16-20 21-24 25-34 35-44 45-54 55-64 65+
2. **Sexe:** M or F
3. **Où avez vous entendu parler de cette promotion?**
Télévision Revue Courriel Site Web du détaillant
Site Web du fabricant Au magasin Autre _____
4. **Qu'est-ce qui est LE PLUS important pour vous quand vous achetez un pneu?**
Longue durée La performance Le détaillant La marque du pneu
Le prix du pneu L'économie de carburant Le rabais
5. **Combien y a-t-il de véhicules dans votre foyer?**
1 2 3 4 5+
6. **Quel est le sport que vous regardez le plus fréquemment?**
Supercross Formula Drift NASCAR
ALMS College Football NFL
MLB NBA Autre _____
- ☐ Oui, Veuillez m'envoyer les coupons et offres promotionnelles de Falken Tire.

LES PRODUITS ACHETES:

- ☐ 4 Pneus ESPIA EPZ II (Rabais de 60\$)
- ☐ 4 Pneus ESPIA EPZ II SUV (Rabais de 60\$)
- ☐ 4 Pneus EUROWINTER HS449 (Rabais de 60\$)
- ☐ 4 Pneus WILDPEAK A/T3W (Rabais de 80\$)
- ☐ 4 Pneus WILDPEAK M/T (Rabais de 80\$)
- ☐ 4 Pneus RUBITREK A/T (Rabais de 80\$)

ENVOYEZ À:

Falken Light Truck and Winter Tire Lineup Rebate
Dept # FT18-5112
PO Box 1212
Fonthill, ON L0S 1E0

*Vous pouvez aussi remplir ce formulaire en ligne en visitant
www.falken.rapid-rebates.com/light-truck-and-winter-tire-lineup-rebate-CAN

FALKEN
TIRES